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"Met elkaar, van elkaar en voor elkaar." Voorzitter, daar geven we bij 
Hockeyvereniging Westland invulling aan. Dat doen we allereerst via de hockeysport. 
Hockey, bereikbaar voor iedereen in Westland, die in een sociale, veilige en gezellige 
omgeving wil sporten met zowel breedtehockey als prestatiehockey.

We zijn de enige hockeyvereniging in Westland met 1000 leden die komen uit alle 
Westlandse kernen. Wij zijn dus een gemeentebreed georiënteerde sportvereniging 
met een sociale cohesie die fundamenteel anders is dan bij de kerngerichte 
sportverenigingen. Juist dat maakt HV Westland een vereniging met een bijzondere 
status en daarom nemen we al járen onze maatschappelijke verantwoordelijkheid. Ik 
noem een paar voorbeelden:

- Het Convenant Sportiviteit en Respect;
- Al jarenlang G-hockey;
- Samenwerkingen met de John Blankenstein Foundation, Vitis Welzijn en ISW 

Hoogeland;
- De gezonde sportkantine, het Convenant Jeugd en Alcohol en een rookvrij 

sportpark;
- Een leven lang hockey. Onze jongste lid is 4 jaar, ons oudste nog actieve lid is 82 

jaar.

Maar voorzitter. Al jarenlang zijn onze twee eigen velden en het van de gemeente 
gehuurde veld overbezet. Op alle doordeweeks dagen van 8 uur ín de ochtend tot 
23.30 uur in de avond. Op zaterdag starten de eerste wedstrijden om 8.30 uur en dat 
loopt door tot 20.00 uur in de avond. En op zondag neemt de druk ook toe door het 
noodgedwongen schuiven van jeugdwedstrijden van zaterdag naar zondag. Kortom, 
de bezetting van onze velden heeft al lang de grens bereikt. Iets dat ook 
onderschreven wordt door de KNHB.

Om toch aan alle hockeyende Westlanders een plaatsje te bieden, namen we al veel 
impopulaire maatregelen. Maatregelen die zijn weerslag hebben op het enthousiasme 
van leden en vrijwilligers. En op inkomsten uit baromzet en sponsoring. Ik noem een 
aantal voorbeelden:
- Breedtehockey teruggezet in trainingsuren;
- Keeperstrainingen naar Delft verplaatst;
- Het schrappen van specialistentrainingen, doordeweekse wedstrijden en 

evenementen;
- Selectieteams die twee keer trainen in plaats van drie keer;
- En tenslotte, het ultieme middel: een ledenstop. Wil je hockeyen in Westland, dan 

moet je dus wachten, of uitwijken naar Den Haag.



Onze problemen zijn echter niet van vandaag. Zeven jaar geleden trokken we al bij de 
gemeente Westland aan de bel. Heel lang tevergeefs. We waren dan ook verheugd dat 
de gemeenteraad het college van B&W opdracht gaf om een visie op het sportpark te 
ontwikkelen. Een moeizaam proces kwam op gang. Vooral door het continu en 
systematisch op ambtelijk en bestuurlijk niveau niet nakomen van gemaakte 
afspraken. Maar begin dit jaar lag er dan toch een visie. Een visie en bijbehorend plan 
voor de korte termijn, ontwikkeld door de gemeente Westland en gedragen door alle 
23 verenigingen op De Hoge Bomen. Het plan is een echte win-win situatie, waarin 
niet alleen een vierde hockeyveld wordt aangelegd, maar ook bijvoorbeeld duurzame 
veldverlichting en waarin noodzakelijke voorzieningen voor onze goede buren VV 
Naaldwijk worden getroffen. Het plan is door de gemeente Westland op 1.8 miljoen 
begroot. Dat is veel geld. Maar bedenk dat veel van de begrote kosten sowieso 
gemaakt moeten worden in de komende járen.

Het plan was ook opgenomen in de voorjaarsnota. Maar wat schetst onze verbazing.
In de vandaag hier te behandelen begroting is dit plan ineens geschrapt. De 
wethouder lichtte ons toe dat het gewoon een geldkwestie is. Het aanleggen van een 
vierde veld heeft blijkbaar geen prioriteit. Maar dan gaat hij voorbij aan een aantal 
belangrijke zaken:
" zoals de bijzondere maatschappelijke en verbindende positie van Hockeyvereniging 

Westland;
- zoals de ultieme verwachtingen die de gemeente Westland op meerdere momenten 

gewekt heeft;
- zoals het feit dat de aanleg van een vierde veld ten goede komt aan Westlanders 

van alle leeftijden en uit alle Westlandse kernen;
- En dan gaat hij tenslotte voorbij aan het dringende karakter. Het vierde veld zal ook 

direct volledig bezet zijn; geen veld dus waar maar af en toe op gespeeld zal 
worden.

Voorzitter, ik sluit af. Laat duidelijk zijn dat het schrappen van een vierde veld ons 
bestaan raakt. Uw raad heeft de mogelijkheid om ruimte te vinden in de begroting om 
de aanleg van een vierde veld mogelijk te maken. De enige hockeyvereniging in 
Westland vertrouwt op de wijsheid en vindingrijkheid van uw gemeenteraad.


